
Zpráva výboru Hovawart klubu ČR 

(4.7.2021, Horka n. Moravou) 

 

V roce 2020 jsme si zkusili, jaké to je žít v době pandemie. Tato situace zasáhla jak naše 

soukromé životy, tak chod a pořádání akcí v našem klubu. Za rok 2020 se podařilo výboru 

klubu zrealizovat čtyři svody mladých (celkem 252 svedených jedinců) – předchozí roky max 

163 svedených a dvě bonitace (48 zbonitovaných jedinců) – předchozí roky cca 70 

zbonitovaných. Největší svod v tomto roce proběhl bez přítomnosti kohokoliv z poradců 

chovu a jiných orgánů klubu, kromě výboru. Takže byly osloveny paní rozhodčí z exteriéru 

paní Svobodová a Kučerová a obě byly tak laskavé, že pozvání přijaly. Bylo přihlášených 

skoro 120 zvířat, nakonec svedeno 100. 

Proběhla pouze jedna Klubová výstava a to v Horce n. Moravou, které se zúčastnilo téměř 

110 hovawartů. A také členská schůze, která byla volební (výbor a rk).  

Výstava, která se měla konat v dubnu na Knížecím rybníku byla přesunuta společně se 

svodem na říjen. Bohužel ani tento termín z důvodu pandemie nebylo možné uskutečnit. 

Vzhledem k tomu, že se majitel areálu rozhodl klubu vyfakturovat storno poplatek za 

objednané ubytování, tak se po vzájemné domluvě uskutečnila výborová schůze na Knížecím 

rybníku (majitel nefakturoval storno poplatek a my jsme částečně pokryli objednané 

ubytování).  

Revizní komise byla informována o konání čs o tři dny později než stanovují naše řády 

(předsedkyni klubu se řádně neodeslal mail), ihned po zjištění této skutečnosti předsedkyně 

telefonicky kontaktovala Ivu Vokurkovou, která po obvolání zbývajících členek sdělila, že i 

přes pozdější nahlášení je to ze strany rk v pořádku a rk se nebude výborové schůze účastnit. 

Po konání výborové schůze byl na webové stránky vložen zápis, na který rk reagovala 

nesouhlasem (viz.přiložení veškeré emailové komunikace mezi výborem a rk a zápisu 

z výborové schůze). 

Poté následovala žádost rk o doložení všech dokladů spojených s konáním výborové schůze – 

cestovné a ubytování (23.11.). Žádnou zpětnou vazbu na zaslání těchto dokladů výbor klubu 

neobdržel.  

V následujícím roce následoval rozpor mezi výborem a rk ohledně postupu při možnosti 

uchovňování jedinců plemene hovawart a celá situace se až nezdravě vyostřila, kontaktoval 

výbor právníka ČMKU pana Petra Šlaufa, který výboru doporučil, aby oslovil Členskou 

schůzi, aby se k situaci vyjádřila a navrhla řešení.  

Vzhledem k tomu, že ani ze strany výboru ani ze strany rk není doposud možná domluva, tak 

výbor žádá členskou schůzi, aby tak učinila a navrhla řešení celé situace. 

 

Za výbor Hovawart klubu zpracovala Kateřina Fejfarová. 

 


